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Møde den: 03.01.2016  

1443-313 (Vært: Michael) 

VEST båndmøde 

 

Deltagere: Lisette Prins (HE), Jesper Sølund Hansen (AR), Anne Christine 

Teglborg (FS/båndordfører), Eva Kvistgaard Arent (ST) og Esben Højbjerre 

Larsen (koordinator) 

Afbud: Michael Mejlgaard Udby (BSS) 

Gæster:  

Mads Ask Olesen (SU-kontoret) medvirker under pkt. 1 

Damian Goldberg (HE) medvirker under pkt. 4 

 

REFERAT 

 

Punkt 1 Orientering: Ny model for SU-aktivitetskontrol 

Beskrivelse v/Mads 

 

Styrelsen/ministeren har nu fastlagt datoer og bestemt model-

len for den fremtidige fremdriftsbetingede SU-aktivitetskontrol. 

Mads orienterer. 

 

Referat Studerende som starter til sommer, berøres af fremdriftsrefor-

men og må derfor kun være et halvt år bagud. Styrelsen har i den 

forbindelse sat en ny aktivitetskontrol i proces. 

 

Styrelsens kontrol foretages 15. marts og 15. september og finder 

første gang sted i efteråret 2017. Efter hver kontrol får SU-

kontoret udleveret en liste over forsinkede studerende. Herefter 

har SU-kontoret 14 dage til at undersøge den studerendes for-

hold, og om der evt. er formildende omstændigheder, som skal 

tages med i betragtning.  1. april (1. oktober) får den studerende 

varsling om påtænkt ophør af SU-udbetaling, efterfulgt af en hø-

ringsperiode med udløb 15. april (15. oktober). Udbetaling af SU 

ophører endeligt den 1. maj (1. november). 

 

Den første kontrol sker i efteråret 2017. Nuværende studerende 

inkl. dem der netop er startet, fortsætter efter de gamle regler. 

 

Båndet ønskede at vide, hvordan der påtænkes at kommunikeres 

til de studerende? Mads kunne oplyse, at der endnu ikke forelig-

ger en kommunikationsplan, men at VEST-båndet vil blive holdt 

orienteret. Han kunne også oplyse, at SU-kontoret fastholder sin 

sædvanlige 7 mdr. kontrollen, men at det på sigt kan komme på 

tale at synkronisere den med styrelsens kontrol. 
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Punkt 2 Status: Trivselsprojekt 

Beskrivelse v/Lisette 

 

Hvor langt er vi nået? 

 

Referat Arbejdet er tilendebragt (dog med visse mindre hængepartier, 

bl.a. forsiden). 

 

 Søgefunktion på indhold  

 Temaer indarbejdet 

 Film er lagt på og en ny, mere ”professionel” er på vej 

 Engelsk versionering på vej. 

 Forsiden er ikke helt klar.  

 

Båndet efterlyser, at konceptet for filmen bliver bredt ud til at 

omhandle brugen af studieportaler i det hele taget, nu hvor triv-

sel integreres i forhold til studieportalerne.  

 

Mona (FS) foretager et kvalitetstjek af siden. Kvalitetsgruppen 

sender link til kolleger og studenterstudievejledere.   

 

Sitet går i luften ultimo februar. Projektet lukker ned i uge 8, men 

gruppen vil gerne fortsætte gruppen i 2016 for at sikre sitets le-

vedygtighed. Det får de lov til af båndet. 

 

Båndet takker arbejdsgruppen for en stor indsats i slutfasen. 

Punkt 3 Drøftelse: Høring af fremdriftsscenarier 

Beskrivelse v/Esben 

 

Første udspil til scenarier (se bilag) er fremsendt til kommente-

ring og administrativ konsekvensvurdering ved de tre bånd.  

Båndmedlemmerne opfordres til at læse materialet grundigt 

igennem forud for mødet.  

 

Frist for tilbagemelding er fredag den 5. februar. 

 

Bilag: Båndmøder→03.02.2016. Vedlagt er tillige procesplanen 

for det igangværende implementeringsforløb. 
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Referat Scenarierne blev drøftet af båndet, men det blev klart undervejs, 

at der ikke er basis for et fælles svar fra VEST. Vi henholder os i 

stedet til fakulteternes svar. Vi havde dog en god diskussion og 

ser frem til at indgå aktivt og konstruktivt i tilrettelæggelsen af 

nye tiltag med henblik på at forkorte de gennemsnitlige studieti-

der.  

 

Punkt 4 Drøftelse: Henvendelsessurvey og årsrapport (udsat fra 

forrige møde) 

Beskrivelse v/ Damian og Lisette 

 

Med den nye organisering i fællesservice er der da grundlag for 

at ændre i vores måde at anvende den fælles henvendelsessur-

vey på? Skal fællesservice anvende en anden survey, som ude-

lukkende går på optagelsesvejledning? 

 

Er der på dette grundlag basis for at ændre i vores måde at ud-

arbejde en årsrapport på (fra 2016), så den fx udarbejdes i to 

dele; én for administrationscentrene og én for fællesservice? 

 

 Bilag: Båndmøder→03.02.2016 

 

Referat Damian fremlagde den seneste årsrapport. Han kunne samtidig 

berette, at kvalitetsgruppen arbejder henimod at udarbejde info-

pakker, der kaster lys over et begrænset område, fx forsinkelses-

samtaler. Båndet syntes godt om dette initiativ og gav derfor kva-

litetsgruppen til opdrag at lave et udspil til tematisk anlagte in-

formationspakker med fokus på et særligt område fx forsinkel-

sessamtaler. 

 

Båndet finder, at der er megen fokus på volumen og sammenlig-

ning mellem årstallene. Det kunne være interessant at undersøge, 

hvad vi snakker med de studerende om i løbet af året. Gruppen 

tager forslaget til efterretning.  

 

Lisette påpegede, at data er forskellige mellem FA og fakulteterne 

og derved bevirker et skævt sammenligningsgrundlag. Af den 

grund bør vi overveje, om årsrapporten fremover skal laves i to 

dele, én for fakulteterne og én for FS.   

Anne var uenig i dette synspunkt. FS’ data er bestemt sammen-
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Kommende dagsordenspunkter: 

SPS/RSE 

Status på kommissorium 

lignelige med fakulteternes, selvom det kræver en smule udred-

ning i rapporten. Dertil kommer, at sammenligningsgrundlaget 

efter al sandsynlighed kun vil blive endnu bedre med den kom-

mende tilpasning af ydelserne i vejledningscentret. Desuden gi-

ver det mening op ad til i systemet, at VEST leverer en samlet 

rapport.  

Båndet vurderer, at diskussionen kan udskydes et halvt år, indtil 

FS’ proces er til ende. Vi tager snakken igen efter sommer.  

 

Båndet var generelt tilfreds med rapporten og takkede  

Damian og co. for indsatsen. Båndmedlemmerne sender speci-

fikke kommentarer videre til deres respektive repræsentanter i 

kvalitetsgruppen. 

 

Punkt 5 Drøftelse: Handlingsplaner 

Beskrivelse v/Anne 

 

Som aftalt på forrige møde gennemgår vi handlingsplanerne på 

med fokus på at udvælge tre-fire emner, som vi ønsker at sætte 

fokus på i den kommende tid. Disse emner skal konkretiseres og 

beskrives med henblik på hvilke udviklingsmuligheder de rum-

mer. Handlingsplanerne bedes læses igennem forud for mødet. 

 

På basis af vores drøftelse indstilles det efterfølgende til uddan-

nelsescheferne, hvordan vi vil samarbejde på tværs om disse 

emner. Anne og Esben laver udkast til uddannelsescheferne. 

 

 Bilag: Båndmøder→03.02.2016 

 

Referat Udskudt til næste møde. 

Punkt 6 Evt. 

Beskrivelse Bordet rundt 

Referat Ingen bemærkninger. 
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Kommende møder: 

 

Dato Tid Sted 

23.02.2016 10-12 1611-121b (Lisette) 

08.03.2016 10-12 1445-031 (Anne) 

 

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er 

torsdag inden 12. 

 

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag. 

 

 


